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Protokół 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

w dniu 22 luty 2010 roku

Obecni

1. Dominik Penar Przewodniczący Komisji obecny
2. Andrzej Mentel Z – ca Przewodniczącego nieobecny
3. Krystian Dąbrowski obecny
4. Marian Kita obecny
5. Hanna Szotowska obecna
6. Danuta Walczak obecna
7. Mirosław Kędzierski obecny

Komisję prowadzi     Przewodniczący – Dominik Penar

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek, Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji – Agnieszka 
Pilarek Słabikowska, Z -ca Kierownika wydziału Promocji Miasta Iwona Szczepanik, Kierownik wydziału 
Rozwoju Miasta - Zofia Gajdzik, Przedstawiciel ZBK - Marek Marcinkowski - inspektor nadzoru ds. 
budowlanych, Rafał Kost z wydziału Rozwój Miasta

Temat posiedzenia Komisji

1. Przyjęcie do wiadomości sprawozdania z osiągnięcia wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w placówkach oświatowych

2. Stopień realizacji planów inwestycyjnych w mieście z zakresu edukacji, kultury i sportu w latach
2009 – 2011

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych
4. Sprawy bieżące

Przewodniczący – Dominik Penar
Odczytuje odpowiedzi na wnioski Komisji Edukacji Kultury i Sportu

pkt. 1



Przyjęcie do wiadomości sprawozdania z osiągnięcia wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w placówkach oświatowych

Temat omawia Zinada Pycia z wydziału Finansowo Budżetowego

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący – Dominik Penar
2. Radna Danuta Walczak
3. Skarbnik Miasta Urszula - Polak Wałek
4. Radna Hanna Szotowska

Przewodniczący – Dominik Penar 
Kto jest za przyjęciem tego materiału

Głosowanie 

6 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

sprawozdanie zostało przyjęte przez Komisje 

pkt. 2

Stopień realizacji planów inwestycyjnych w mieście z zakresu edukacji, kultury i sportu w latach
2009 – 2011

Temat omawia Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji – Agnieszka Pilarek Słabikowska 

Przewodniczący – Dominik Penar 
Sprawa przedszkola nr 5 

temat omawia Przedstawiciel ZBK - Marek Marcinkowski - inspektor nadzoru ds. budowlanych 

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący – Dominik Penar 
2. Radna Danuta Walczak
3. Przedstawiciel ZBK - Marek Marcinkowski 

Przewodniczący – Dominik Penar 
Szkoła nr 7 ( nawierzchnia bieżni )

1. Radna Danuta Walczak
2. Przedstawiciel ZBK - Marek Marcinkowski



3. Przewodniczący – Dominik Penar 
4. Skarbnik Miasta Urszula – Polak Wałek
5. Radny Mirosław Kędzierski

Przewodniczący – Dominik Penar 
Termomodernizacja Gimnazjum nr 3

1. Przedstawiciel ZBK - Marek Marcinkowski 
2. Przewodniczący – Dominik Penar 
3. Skarbnik Miasta  Urszula - Polak Wałek

Przewodniczący – Dominik Penar 
Sprawa dot. MOSIR

1. Radny Krystian Dąbrowski
2. Przewodniczący – Dominik Penar
3.  Radny Mirosław Kędzierski

Zmiany budżecie omawia Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek

Przewodniczący – Dominik Penar 
Ścieżki rowerowe 

Temat omawia Rafał Kost z wydziału Rozwoju Miasta

1. Radny Mirosław Kędzierski
2. Rafał Kost z wydziału Rozwoju Miasta
3. Kierownik wydziału Rozwój Miasta – Zofia Gajdzik
4. Radny Hanna Szotowska

Przewodniczący – Dominik Penar 
Odczytuje wniosek Komisji : Komisja Edukacji Kultury i Sportu wnioskuje o : udzielenie informacji dot.
realizacji inwestycji budowa boisk sportowych przy SP 1i SP 7, prosimy o uwzględnienie informacji
dot. między innymi terminu zakończenia inwestycji, wysokości kar umownych naliczonych za nie wykonanie
umowy wyżej wymienionej inwestycji oraz formy zabezpieczenia terenu gdzie roboty budowlane, nie zostały 
odebrane dot. wyżej wymienionych inwestycji 

Przewodniczący – Dominik Penar 
Kto z państwa jest za przyjęciem wniosku

Głosowanie 

6 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

wniosek został przyjęty

pkt. 3

Opiniowanie materiałów sesyjnych



Promocja Miasta kierunki działania plany na przyszłość ze szczególnym uwzględnieniem 750 lecia Miasta 
Czeladź oraz Parafii św. Stanisława Biskupa

Temat omawia – Z -ca Kierownika wydziału Promocji – Iwona Szczepanik

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radna Danuta Walczak
2. Przewodniczący – Dominik Penar 
3. Z -ca Kierownika wydziału Promocji – Iwona Szczepanik
4. Radny Marian Kita

Przewodniczący – Dominik Penar
Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem materiału

Głosowanie 

6 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujący się

materiał został pozytywnie zaopiniowany

Program Ładne Miasto 

1. Radna Hanna Szotowska
2. Przewodniczący – Dominik Penar

pkt. 4

Sprawy bieżące

1. Zinada Pycia z wydziału Finansowo Budżetowego
2. Radny Marian Kita

Z -ca Przewodniczącego – Andrzej Mentel
Zamykam posiedzenie Komisji Edukacji Kultury i Sportu

    protokołował                                                                                                          Przewodniczący
Krystian Załęczny            Komisji Edukacji Kultury 
                                                                 i sportu

    Dominik Penar
integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy


